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Referat af Skolebestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

11. marts kl. 16:15-18:15  

 

STED 

Personalerummet 

 

DELTAGERE 

Emilie Baldur Hansen, Hans Henrik Petersen, Vivi Guldager, Randi Stokholm Hansen, Christian Bülow, 

Linette Rønne Møller, Anders Knudsen 

 

Afbud: Thomas Petersen, Pernille Koefod Steen Lenzner, Vivi Guldager, Emilie Baldur Hansen 

 

 

Dagsorden: 
 

1) Fra elevrådet 
Uddybende beskrivelse:  
Elevrådet fortæller om deres arbejde. 

 
Referat: 
Der bliver ikke en samlet skolefest i år, men en gallafest for afdeling 2.  
Afdeling 1 kan lærerne deltage i klassearrangementer. 

 

 

2) Situationen vedr. Raklev Skole 
Uddybende beskrivelse:  
Personale og Skolebestyrelsen på Raklev Skole indstiller til politikkerne at skolen lukkes. Hvilke 
konsekvenser vil en lukning have for Nyrupskolen? 

 
Referat:  
Orientering om situationen på Raklev Skole. Vi tager gerne imod elever og forældre. 

 

 

3) Valg til Skolebestyrelsen 
Uddybende beskrivelse:  
Nyrupskolen har forskudt valg til Skolebestyrelsen, hvilket vil sige, at halvdelen af 
forældrerepræsentanter er på valg nu (se også vedhæftede). 

 
Referat:  
Pernille og Thomas er på valg. Medlemmer af Skolebestyrelsen opfordrer forældre til at stille op. 
  

 

 

4) Budget 2024 
Uddybende beskrivelse:  
Oplæg og godkendelse af budget 2024 
 
Referat:  
Godkendt og taget til efterretning. 
Møde på økonomisk forvaltning sættes op. 

DATO 

11. marts 2024 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Anders Knudsen 

Nyrupskolen 

Telefon, direkte: 59 53 46 04 

Kalundborg Kommune 

Nyrupvej 99 

4400 Kalundborg 
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5) Ordensregler 
Uddybende beskrivelse:  
Gennemgang af Nyrupskolens ordensregler 

 
Referat:  
Ordensreglerne gennemgås afdelingsvis og af elevrådet. Input til Skolebestyrelsen samles af 
afdelingslederne. 
Et indendørs tilbud til ”stilleaktiviteter” ønskes. 

 

 

6) Status på SFO’en 
Uddybende beskrivelse:  

 
Referat:  

 

 

7) Nyt fra Skoleledelsen 
  Uddybende beskrivelse:  

 
Referat: 

Indstillingen til lukning af Raklev Skole har fyldt en del. Vi har indskrevet elever og har pt. to ledige 

pladser.  

MED-udvalget har indstillet til ledelsen at man ønsker 3 afdelinger på skolen: 0.-3., 4.-6. og 7.-9. 

klasse. Dette implementeres fra kommende skoleår og ledelsen fordeler afdelingerne mellem sig så 

AL har indskoling/SFO, LM har mellemtrin og AK har udskoling. 

Vi skal i gang med fagfordelingen og er klar til det administrative arbejde der er knyttet hertil. På 

personalemøde gennemgås principper for fagfordelingen og vi er herefter klar. Der er lavet en 

procesplan. 

Skoleplan, der beskriver de pædagogiske indsatser i kommende skoleår, er ved at være klar til 

underskrift, og det samme er flexaftale. 

Sisse skal på barsel fra august. 

Der kommer opbrudt skema i perioden med afgangsprøver. 

 

 

8) Eventuelt 

 

Randi stiller op som formand for Kreds 53 og bliver forhåbentlig valgt. 

Der gives for meget fri ved sygdom i de store klasser. Det er svært at få vikarer.  


